

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NORTHERN CEMENT CO. Date: 01-04-2026 03:23:07 PM Subject: Dividend Distribution Announcement</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: اسمنت الشمالية التاريخ: 01-04-2026 03:23:07 PM الموضوع: اعلان توزيع ارباح</p>
<p>The announcement of the dividend distribution date for 2025 will be published in Al-Rai and Al-Dustour newspapers on April 2, 2026, and the text is as follows: Announcement of the distribution of profits to shareholders of Northern Cement Public Joint Stock Company Limited for the year 2025 The Board of Directors of Northern Cement Public Joint Stock Company Limited announces that the General Assembly, in its meeting held on 03/29/2026, decided to approve the Board of Directors' recommendation to distribute profits to stock owners on the date of the regular General Assembly meeting held on 03/29/2026. Please kindly ask all shareholders to visit any branch of the Arab Bank to receive their profits, bringing with them identification documents, starting from 05/03/2026, during the bank's official working hours. Chairman of the Board of Directors Suleiman bin Salim Al-Harbi</p>	<p>سيتم نشر إعلان موعد توزيع الأرباح للعام 2025 في كل من جريدتي الرأي والدستور بتاريخ 02.04.2026 والنصي كالآتي: إعلان توزيع الأرباح على مساهمي شركة إسمنت الشمالية المساهمة العامة المحدودة عن العام 2025 يعلن مجلس إدارة شركة إسمنت الشمالية المساهمة العامة المحدودة بأن الهيئة العامة في اجتماعها المنعقد بتاريخ 2026/03/29 قد قررت الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع الأرباح على مالكي الأسهم في تاريخ انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادية بتاريخ 2026/03/29. يرجى التكرم من جميع المساهمين مراجعة أي فرع من فروع البنك العربي لاستلام أرباحهم مصطحبين معهم الوثائق الثبوتية ابتداء من تاريخ 2026/05/03 وذلك خلال ساعات الدوام الرسمي للبنك. رئيس مجلس الإدارة سليمان بن سليم الحربي</p>
<p>02-04-2026</p>	<p>02-04-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: بتول الفاعوري</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: بتول الفاعوري</p>